
 

Bestyrelsesmøde 

Børnegården Durup 
 

Dato:  24. februar 2025 kl. 17:00 – 

20:00 
Mødedeltagere: 

Karsten Trier Sørensen, Vinka Dyhrberg 

Tønnesen, Helen Dahl-Sørensen, Casper 
Aarø Knudsen, Heidi Futterup Skov, Allan 
Klein, Pernille Gudiksen og Mette Kardyb 

 
Afbud fra:  
Referent: Allan  
 

Dagsorden: Referat: 
1 Økonomi 

Der er Budgetorienteringsmøde på VIA 
tirsdag den 10. juni kl. 16:30. 
Bestyrelsesformænd og Lokal-MED er 

inviteret. 

 

Det er efter bestyrelsesvalget, så 
det er den nye 
bestyrelsesformand der er 

inviteret med. Samt lokal-MED 

2 Orientering: 
Politisk: 

Folketinget har slækket kravet i forhold 
til dokumentation. 
 

 
 
 

 
Forvaltningen: 
 

Børnetal:31.12.2024 findes i TEAMS fil 
 
 

 
 
 

Personale: Personalepolitikken i Skive 
Kommune er under revidering. TR og 
AMR har lavet forslag til tilføjelser og 

ændringer, som er godtaget af MED-
udvalget/personalemøde  
 

Børnegrupperne: 
Tuller 
Basser 

Krummer 

 
Det kommer til at betyde mindre 

for dagtilbud (os), dog skal 
PLC/praksisfortællinger ikke gøres 
offentlig længere. 

Der kommer færre krav til 
evalueringer af læreplaner. 
 

 
 
 

I 2024 er der født 12 børn i 
Durup. Generelt for kommunen er 
børnetallet lavt. 

For Børnegården ser børnetallet 
for nuværende fint ud. 
 

Disse er blevet sendt i til 
forvaltningen. 
 

 
 
 

 
Tuller = Det er gå i børnehave, 
samt relationerne til hinanden. 



 Basser = Sank om varme og 

varmekilder i hus og børnehave. 
Vi skal snart besøge 
fjernvarmeværket. 

Krummer = Være gode venner 
samt hvordan man skal være det 
og god ved tingene omkring dem. 

Snart kommer de i gang med 
lydkuffert og der er kommet lidt 
“cirkus” inspiration på loftet, som 

intro til 
sommerfestunderholdningen. 
Øver også i at sidde og fx hører 

historier sammen. 

3 KIDS-tilsyn 2025 
Vi forventer tilsyn i allernærmeste 

fremtid.  
Den røde tråd – der forbinder 
Dagtilbudsloven, KIDS-vurderingen 

og de efterfølgende tiltag, Den 
Pædagogisk Læreplan, PLC-skabelon 
og Børnegårdens hverdag. 

Mette orienterer om den røde tråd. Nu er 
dagtilbudsloven og den praktiske 
hverdag bundet sammen. 

Børnegården fortsætter med udvikling 
gennem praksisfortællinger, som 
fremadrettet ikke lægges ud offentlig  

 

 
De har ikke været her endnu. 

Forventer det er i denne uge. 

4 Evaluering af arrangementer: 
Julehyggedag: 

 
 
Juleafslutning: 

Personalegruppen har valgt at ændre 
juleafslutningen (sidste skoledag før jul) 
så børnene først besøger Durup Kirke og 

efterfølgende går på Durup Ældrecenter.  
 

 
Ærgerligt at det var uden 

hestevogn, håber det er på plads 
næste år. 
 

Dette er valgt bl.a. så de ældre 
får god tid til at stå op og være 
klar til at modtage Børnegården. 

5 Kommende arrangementer: 

 
2025 d. 1. maj har Børnegården 30års 
jubilæum. 

 
 

 

 
Planlægning i gang. 



6 Forespørgsel fra forældre om en 

udvidelse af åbningstiden, så 
Børnegården åbner kl. 06:00  
Jeg (Mette Kardyb)har undersøgt sagen. 

Her har I svaret: 
Kære Mette 
Som du allerede ved, har der for år tilbage været 
afprøvet et tilbud om udvidet åbningstid, der dog blev 
afskaffet pga. manglende brug. 
Skive Kommune tilbyder i dag ikke udvidet åbningstid. 
  
I forbindelse med budget 2019 blev der indført et nyt 
fuldtidsmodul (tidligere 51,5 time – nu 48 timer). I dag 
har alle institutioner deres døre åbne 51,5 time og 
forældre med et fuldtidsmodul må bruge 48 timer 
indenfor denne fysiske åbningstid. Der er et 
deltidsmodul på 30 timer. 
Der er ydermere et kombinationstilbud på 10 timer, der 
dog ikke benyttes af nogle forældre pt.(må ikke 
overstige 48 timer i alt) 
  
Institutionerne opfordres til, i samarbejde med 
forældrebestyrelserne – så vidt det er muligt - at 
tilpasse den ugentlige åbningstid i overensstemmelse 
med det aktuelle pasningsbehov. 
 

Med venlig hilsen 
  
Grethe Bach Jørgensen  
Konstitueret - Dagtilbudschef 
  
 

 

 
 
Som reglerne er, kan der ikke 

søges udvidet åbningstid. 
Bestyrelsen drøftede 
mulighederne for at ændre 

åbningstiderne, men det ønsker 
Bestyrelsen ikke. 

7 AULA info i bestyrelsen (Karsten 
og Mette) 

Husk at svar alle og at give et svar, når 
der stilles spørgsmål i ALUA-tråden. 

 
Til info, så alle kan følge med i 

bestyrelsen i de fælles beskeder.  

8 Indkomne punkter 

Forslag om arbejdsaften den 3. april. 

 

Tidligere aftalte dato, har skolen 
skolefest. Vi holder det den 3. 
april. 

 

9 Næste bestyrelsesmøde 
Er foreløbigt aftalt til 7. april kl. 17:00 

 

 
Datoen fastholdes 

10 Eventuelt 
 

 

  

 



 

 


